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ROMÁNIA 

HARGITA MEGYE 

GYERGYÓÚJFALU KÖZSÉG HELYI TANÁCSA 

 

Ikt. Szám: 233/2025 
⃰ 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 Jelen jegyzőkönyv a 2025. január 13-án 19:00 órai kezdettel tartott, rendkívüli 

tanácsülés alkalmával került felvételre.  

Az üléselnök megállapította, hogy a Helyi Tanács összehívása a Közigazgatási 

Törvénykönyvről szóló, 2019/57-es Sürgősségi Kormányrendelet 133-as, 134-es, 135-

ös, 155-ös és 196-os cikkelyének előírásai szerint, a 2025/1-es számú Polgármesteri 

rendelkezés értelmében került összehívásra, határozatképes. 

Az ülésen a következő tanácsosok vesznek részt: 

1. Baricz István 

2. Bálint Attila 

3. Birton Szabolcs 

4. Czirják Hunor 

5. Deák Barna 

6. Kovács Attila 

7. Kovács Levente 

8. Mihálydeák Ervin 

9. Nagy Ervin 

10. Sajgó Rita 

11. Salamon Csaba 

12. Sólyom László  

13. Szabó Ágoston-Attila 

14. Tusa Zsombor 

 

A gyűlésről igazoltan hiányzik Marthy Barna tanácsos úr. 

A gyűlésen jelen van Egyed József polgármester és Kovács Ileana-Éva, a község 

jegyzője.  

A tanácsülés teljes egészében hangfelvételre kerül. A gyűlés magyar nyelven 

zajlik.  

Az üléselnök, Baricz István tanácsos úr, miután megállapította, hogy a 

tanácsülést az 57/2019, a Közigazgatási Törvénykönyvről szóló Sürgősségi 

Kormányrendelet előírásoknak megfelelően hívták össze, üdvözli a jelenlévőket és 
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megnyitja Gyergyóújfalu Község Tanácsának rendkívüli ülését. 

 

Az írásos meghívó alapján ismerteti a tárgyalandó két napirendi pontot: 

1. 87/2024. számú Határozattervezet a Gyergyóújfalu Község polgármesteri 

szakapparátusában dolgozó köztisztviselők és szerződéses alkalmazottak 

alapfizetésének megállapításáról a 2025. januári illetményekkel kezdődően 

2. 86/2024. számú Határozattervezet az Aquaserv Maros K.F.T. ügyvezetője 

megbízatásának megújításáról 

 

Baricz István üléselnök megkérdezi a jelenlevőket, hogy valakinek kérdése, 

észrevétele van-e a napirendi pontokkal kapcsolatban. Nincs. Szavazásra bocsátja a 

napirendi pontokat, 14 igen szavazattal a tanács megszavazza, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül. 

Az ülés folytatódik a napirendi pontok tárgyalásával. 

1. 87/2024. számú Határozattervezet a Gyergyóújfalu Község polgármesteri 

szakapparátusában dolgozó köztisztviselők és szerződéses alkalmazottak 

alapfizetésének megállapításáról a 2025. januári illetményekkel kezdődően 

Egyed József: Változott a minimálbér, van néhány alkalmazott, akik minimálbéren 

vannak alkalmazva, azoknak fel kell emelni. 

Kovács Ileana-Éva: Volt jó néhány alapfizetés, aminek az alapja 4050 lej alatt volt, 

aki köztisztviselő, a referenseknél a fő szakmai fokozotot  is már 4050 lejre kellett 

emelni. A legfelső szakmai besorolásban levő referensek, amilyen kolléga három is 

van, ott 100 lejjel több az alapfizetés, mint a minimálbér. A munkaszerződéses 

posztoknál is a tanácsadó és inspektornál az alap a kezdőnél a 4050 lej kellett legyen 

az alapfizetés, a referenseknél ismét két pozícióba, a munkásoknál pedig a 

tűzoltóparancsnokon kívül mindenkinek 4050 lej. Egyéb emelést nem lehet 

eszközöni, ezt viszont kötelező a Kormányhatározat által megállapított szintre.  

Baricz István: Szükség van a Gazdasági szakbizottság véleményezésére.  

Czirják Hunor: A Gazdasági szakbizottság elfogadta a határozattervezetet. 

Baricz István: Kérdezem a Tanácsot, valakinek kérdése, hozzászólása a 

határozattervezettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, kérem, szavazzanak, ki 

ért egyet, hogy a határozattervezetet ebben a formában elfogadjuk? A Helyi Tanács 

14 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el a 

határozattervezetet. 

 

2. 86/2024. számú Határozattervezet az Aquaserv Maros K.F.T. ügyvezetője 

megbízatásának megújításáról 

Egyed József: Tótpál László igazgató úrnak lejár a mandátuma, ezért szeretnénk újra 
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kinevezni. 

Kovács Ileana-Éva: Nagyot változott az átláthatósága a víz- 

szennyvízgazdálkodásnak, sok hiányosságot sikerült megoldani, naprakész 

adatbázissal rendelkeznek. 

Baricz István: Megkérem az összes szakbizottságot véleményezzék a 

határozattervezetet. 

Czirják Hunor: A Gazdasági szakbizottság elfogadta a határozattervezetet.  

Deák Barna: A Munkaügyi szakbizottság elfogadta a határozattervezetet.  

Szabó Ágoston-Attila: A Szocio-kulturális szakbizottság is elfogadta a 

határozattervezetet. 

Mihálydeák Ervin: A Mezőgazdasági szakbizottság is elfogadta a 

határozattervezetet.    

Baricz István: Kérdezem a Tanácsot, valakinek kérdése, hozzászólása a 

határozattervezettel kapcsolatban van-e? 

Mihálydeák Ervin: Tótpál úr szeretné folytatni az igazgatóságot? 

Kovács Ileana-Éva: Igen.  

Tusa Zsombor: Amikor problémák vannak a vezetékes vízzel és elveszik a vizet, 

utána 2-3 nap múlva zavaros víz folyik a csapon. 

Egyed József: Amikor újra engedik a vizet a vezetékekbe akkor a leülepedett 

szennyeződés felkavarodik. A vezeték végén kell lennie egy ürítő csapnak, ilyen 

esetben ott mindig ki kellene engedniük a vizet, lehet nem figyelnek megfelelően 

erre, kell szólni az igazgató úrnak.   

Baricz István: Kérem a Testületet szavazzanak, ki ért egyet, hogy a 

határozattervezetet ebben a formában elfogadjuk? A Helyi Tanács 14 igen 

szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el a határozattervezetet. 

Amennyiben nincs több napirendi pont, az ülést ezennel berekesztem.  

 

 

 

 

      Ülésvezető elnök                   Jegyző 

                    Baricz István                                   Kovács Ileana-Éva 


